

《单词百科:mastery是什么意思?mastery怎么发音?mastery的解释和用法》

英语单词mastery是什么意思?mastery怎么读?mastery怎么发音?简答网为您整理了mastery的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



mastery怎么读

mastery的读音:[m st ri]

mastery的意思

1、n.精通,熟练;统治,控制;优势;

mastery的近义词

1、command n.命令;控制;指挥部;精通;

2、control vt. 控制;管理;限制;支配;

3、digestion n.消化,领悟;消化能力;细菌分解;(精神上的)同化吸收,融会贯通;

4、domination n.控制，统治；

5、leadership n.领导；领先地位；领导才能/班子；

mastery的双语例句

1、Mastery of work comes from diligent application.

业精于勤.

2、Only practice can achieve mastery.

只有实践才能达到精通.

3、She appealed to his mastery for help in solving her problem.

她请求他运用他的知识去解决她的问题.

4、He has a good grasp [mastery] of English grammar.

他英语语法学得很扎实.

5、Mastery of their origins and interpretation is of great help to linguistic and communicative competence.

其中一些由人名构成的习语更是妙趣横生,让人回味无穷.

6、This brilliant, caustic, rambling satire colloquial style which is the result of a mastery of technique.

这篇光辉的, 刻薄的, 但很松散的讽刺叙事诗是以一.

7、He demonstrated his mastery of political manoeuvring.

他表现出了高超的政治手段.

8、Does bow expertness requires Maxed Bow mastery?

四转弓手需要点满精准之弓这个技能 吗 ?

9、To cross the threshold is not difficult, but mastery is another question.

入门不难, 深造不易.

10、He could justly claim to have been a principal architect of our wartime intelligence mastery.

他可以有充分的理由宣称他是我们获得战时情报控制权的主要设计师。

11、Conscious mastery of price circulation law is the guideline policy of government control macroscopic price fluctuation.

自觉掌握价格周期运动是政府宏观调控价格波动的主导方针,是科学发展观依据的经济学出发点。

12、To gain a complete mastery of English, one must study very hard.

要想精通英语就必须刻苦努力。

13、Mesopotamia was probably the first region of the world where humans gained mastery over major rivers.

美索不达米亚地区可能是世界上人类最早征服主干河流的地区。

14、His mastery of the French language was proverbial.

他对法语的精通是众所周知的。

15、It takes years to gain a mastery of Japanese.

掌握日语要花几年时间。

16、It takes years to gain a mastery of English.

精通英语要用许多年。

17、Fewer can often defeat more through gaining mastery by striking only after the opponents have struck.

后发制人往往可以以少胜多。

18、For students whose English skills have surpassed Middle Mastery yet able to attempt Senior Mastery.

面向已经掌握一定英语技能的学员.经过学习,能够熟练使用各种英语结构,可以主动与外国友人进行熟练,流畅的沟通。

以上是简答网为您整理的mastery怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于master

y的用法、mastery的释义、mas

tery的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mastery>

